
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 2. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 8
Kan ministeren oplyse om de mindst 14 fødeafdelinger, der har søgt udleve-
ringstilladelse til Angusta, har søgt om tilladelse til samme dosis, og om de al-
le har søgt om tilladelse til oral dispensering, alternativt om nogen har søgt
om tilladelse til vaginal brug?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand
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